
Zápisnica  

zo 6. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce RIŠŇOVCE konaného dňa  

23. septembra 2015 

 
Prítomní:             Karol Laboš – starosta obce 

Poslanci OZ 7/9: Ing. Marek Ardan, Ing. Peter Hrabárik, Mgr. Martin Jánošík,  

                              Danka Jánošíková, Miroslav Juran, František Kaufman, Jarmila  

                              Novosadová,  

Neprítomní:        Silvia Prosnanová, Ing. Jana Žitňáková, Ing. Ladislav Lauro - HK 

Ďalší prítomní:   Anna Hudáková, zamestnanec obce, Monika Cebová, zamestnanec obce,  

                             Mgr. Lenka Pauková, zamestnanec obce, Helena Ziburová, kronikárka, 

                             Mgr. Marta Novosadová, Darina Sabová, Ing. Janka Bieliková 

Verejnosť:          neprítomná 

 

    Overovatelia zápisnice zo 5. zasadnutia, P. Silvia Prosnanová a P. František Kaufman 

prehlasujú, že zápisnica je v súlade s rokovaním obecného zastupiteľstva, čo potvrdili svojimi 

podpismi. 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba 

návrhovej komisie, kontrola uznesení  

 

     Rokovanie OZ otvoril starosta obce Karol Laboš. Privítal prítomných. Konštatoval, že na 

zasadnutí je prítomných 7 poslancov a obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné, je schopné 

prijímať nariadenia obce, ktoré sa schvaľujú 3/5 väčšinou všetkých poslancov. Prezenčná 

listina tvorí prílohu zápisnice. Neprítomné  poslankyne, P. Silvia Prosnanová a Ing. Jana 

Žitňáková sa rokovania nezúčastnili, boli ospravedlnené. Rokovania sa tiež nezúčastnil HK 

Ing. Ladislav Lauro, bol tiež ospravedlnený. Starosta obce zároveň prečítal predložený 

program zasadnutia OZ a kontrolu plnenia uznesení. Uznesenia boli splnené. Na rokovaní 

bola prítomná aj Ing. Janka Bieliková, predsedníčka Rady školy v Rišňovciach, ktorá 

informovala poslancov o skončení funkčného obdobia členov Rady školy k 01.12.2015. Obec, 

ako zriaďovateľ, musí vyhlásiť voľby členov Rady školy k 01.11.2015 a zároveň delegovať 

zástupcov do Rady školy.  

 

Uznesením č. 49/2015 OZ berie na vedomie: 

 

Overovateľov zápisnice: Mgr. Martin Jánošík, P. Jarmila Novosadová 

Zapisovateľku: Ružena Jamborová 

 

Schvaľuje:  

Návrhovú komisiu: P. Miroslav Juran, P. František Kaufman, P. Danka Jánošíková 

Konštatuje, že: 

- na rokovaní OZ je prítomných 7 poslancov 

 
Hlasovanie: za 7 poslancov (Ing. Marek Ardan, Ing. Peter Hrabárik, Mgr. Martin Jánošík, Danka Jánošíková,      

                                               Miroslav Juran, František Kaufman, Jarmila Novosadová) 

                     proti: 0  

                     zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

 



K bodu 2. Schválenie programu zasadnutia OZ 

Program: 

                1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba  

                    návrhovej komisie, kontrola uznesení 

                2. Schválenie programu zasadnutia OZ 

                3. Konsolidovaná výročná správa obce za rok 2014 

                4. Správa audítora z overenia individuálnej a konsolidovanej účtovnej závierky za  

                    rok 2014 

                5. Schválenie rozpočtového opatrenia č. 12/2015 

                6. Žiadosť P. Eriky Bílenej o výmenu pôdy 

                7. Informácia o začatí nového školského roka 2015/2016 

                8. Informácia o prácach na budove nového ZS 

                9. Knižnica – Schválenie knižničného a výpožičného poriadku 

                10. Rôzne 

                11. Diskusia 

                12. Záver 

 

Uznesením č. 50/2015 OZ schvaľuje starostom predložený program rokovania. 

 
 Hlasovanie: za 7 poslancov (Ing. Marek Ardan, Ing. Peter Hrabárik, Mgr. Martin Jánošík, Danka Jánošíková,  

                                                Miroslav Juran, František Kaufman, Jarmila Novosadová)  

                     proti: 0  

                     zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 3. Konsolidovaná výročná správa obce za rok 2014 

    

   P. Anna Hudáková oboznámila prítomných s Konsolidovanou výročnou správou obce za 

rok 2014. Tvorí prílohu zápisnice. 

 

Uznesením č. 51/2015 OZ berie na vedomie 

- Konsolidovanú výročnú správu obce za rok 2014. 
Hlasovanie: za 7 poslancov (Ing. Marek Ardan, Ing. Peter Hrabárik, Mgr. Martin Jánošík, Danka Jánošíková,  

                                                Miroslav Juran, František Kaufman, Jarmila Novosadová)  

                     proti: 0  

                     zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 4. Správa audítora z overenia individuálnej a konsolidovanej účtovnej závierky 

za rok 2014 

   

  P. Anna Hudáková oboznámila prítomných so správou audítora z overenia individuálnej 

a konsolidovanej účtovnej závierky za rok 2014. Tvorí prílohu zápisnice. 

 

Uznesením č. 52/2015 OZ berie na vedomie 

- Správu audítora z overenia individuálnej a konsolidovanej účtovnej závierky za rok 

2014. 

 
Hlasovanie: za 7 poslancov (Ing. Marek Ardan, Ing. Peter Hrabárik, Mrg. Martin Jánošík, Danka Jánošíková,  

                                                Miroslav Juran, František Kaufman, Jarmila Novosadová)  

                     proti: 0  

                     zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 



K bodu 5. Schválenie rozpočtového opatrenia č. 12/2015 

     

     Účtovníčka obce p. Hudáková oboznámila poslancov s rozpočtovými opatreniami č. 11 - 

12/2015, ktorým sa vykonáva úprava rozpočtu na rok 2015. OZ berie ne vedomie rozpočtové 

opatrenie č. 11/2015 a schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 12/2015. Tvoria prílohu zápisnice. 

 

Uznesením č. 53/2015 OZ berie na vedomie  

- Rozpočtové opatrenie č. 11/2015. 

 
Hlasovanie: za 7 poslancov (Ing. Marek Ardan, Ing. Peter Hrabárik, Mgr. Martin Jánošík, Danka Jánošíková, 

                                               Miroslav Juran, František Kaufman, Jarmila Novosadová)  

                     proti: 0  

                     zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Uznesením č. 54/2015 OZ schvaľuje 

- Rozpočtové opatrenie č. 12/2015, ktorým sa vykonáva úprava rozpočtu obce Rišňovce 

na rok 2015. 

 
Hlasovanie: za 7 poslancov (Ing. Marek Ardan, Ing. Peter Hrabárik, Mgr. Martin Jánošík, Danka Jánošíková,  

                                                Miroslav Juran, František Kaufman, Jarmila Novosadová) 

                     proti: 0  

                     zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 6. Žiadosť P. Eriky Bílenej o výmenu pôdy 

      

     Starosta obce oboznámil prítomných s opätovnou žiadosťou P. Eriky Bílenej, Rišňovce 

424 o výmenu pôdy. Na základe Výpisu listu vlastníctva z Katastra nehnuteľností č. 2540, 

kde je uvedená ako vlastník v celosti, OZ súhlasí s výmenou parciel tak ako je to uvedené 

v žiadosti. Žiadosť tvorí prílohu zápisnice. 

 

Uznesením č. 55/2015 OZ schvaľuje   

- výmenu parciel P. Erike Bílenej, Rišňovce 424 tak, ako je to uvedené v žiadosti.     

 
Hlasovanie: za 7 poslancov (Ing. Marek Ardan, Ing. Peter Hrabárik, Mgr. Martin Jánošík, Danka Jánošíková,  

                                                Miroslav Juran, František Kaufman, Jarmila Novosadová) 

                     proti: 0  

                     zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 7. Informácia o začatí nového školského roka 2015/2016 

      

     Rokovania OZ sa zúčastnila aj Mgr. Marta Novosadová, ktorá je poverená zastupovaním 

riaditeľky ZŠ s MŠ Rišňovce 427. Oboznámila prítomných so situáciou v školskom klube. 

V súčasnosti je v školskom klube prihlásených 32 detí, ale záujem o umiestnenie v školskom 

klube je cca 42 detí. Preto je potrebné vytvoriť ešte jedno oddelenie, aby mohli byť prijaté 

všetky deti.   

    Zároveň si ZŠ s MŠ Rišňovce 427 podala žiadosť o dotáciu pre školský klub detí vo výške 

1 700,00 € na mzdu a odvody učiteľke pre druhé oddelenie školského klubu v školskom roku 

2015/2016.  

     Mgr. Novosadová navrhla zvýšiť mesačný poplatok za školský klub od 01.10.2015 na 

sumu 8,00 € za každé dieťa. 



    Súkromná základná umelecká škola Lužianky si podala žiadosť o súhlasné stanovisko so 

zriadením elokovaného pracoviska SZUŠ Lužianky v našej obci, v priestoroch ZŠ s MŠ 

Rišňovce 427, za účelom poskytovania umeleckého vzdelania detí. Vytvorili by sa krúžky 

o aké by mali deti záujem. O krúžky v Súkromnom centre voľného času v Rišňovciach nie je 

zo strany detí záujem, preto od septembra 2015 sa ruší poskytovanie dotácie na prevádzku 

a mzdy na žiaka  Súkromného centra voľného času Rišňovce 427. 

Uznesením č. 56/2015 OZ schvaľuje 

- vytvorenie druhého oddelenia školského klubu v ZŠ s MŠ Rišňovce 427. 

 
Hlasovanie: za 7 poslancov (Ing. Marek Ardan, Ing. Peter Hrabárik, Mgr. Martin Jánošík, Danka Jánošíková,  

                                                Miroslav Juran, František Kaufman, Jarmila Novosadová) 

                     proti: 0  

                     zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Uznesením č. 57/2015 OZ schvaľuje 

- dotáciu pre školský klub detí vo výške 1 700,00 € na mzdu a odvody učiteľke pre 

druhé oddelenie školského klubu v školskom roku 2015/2016.  

 
Hlasovanie: za 7 poslancov (Ing. Marek Ardan, Ing. Peter Hrabárik, Mgr. Martin Jánošík, Danka Jánošíková,  

                                                Miroslav Juran, František Kaufman, Jarmila Novosadová)  

                     proti: 0  

                     zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Uznesením č. 58/2015 OZ schvaľuje  

- od 01.10.2015 mesačný poplatok 8,00 € za každé dieťa umiestnené v školskom klube 

pri ZŠ s MŠ Rišňovce 427. 
  
Hlasovanie: za 7 poslancov (Ing. Marek Ardan, Ing. Peter Hrabárik, Mgr. Martin Jánošík, Danka Jánošíková,  

                                                Miroslav Juran, František Kaufman, Jarmila Novosadová)  

                     proti 0 

                     zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Uznesením č. 59/2015 OZ schvaľuje  

- zriadenie elokovaného pracoviska Súkromnej základnej umeleckej školy Lužianky 

v našej obci, v priestoroch ZŠ s MŠ Rišňovce 427, za účelom poskytovania 

umeleckého vzdelania detí. 

 
Hlasovanie: za 7 poslancov (Ing. Marek Ardan, Ing. Peter Hrabárik, Mgr. Martin Jánošík, Danka Jánošíková,  

                                                Miroslav Juran, František Kaufman, Jarmila Novosadová)     

                     proti: 0  

                     zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Uznesením č. 60/2015 OZ schvaľuje 

- zrušenie poskytovania dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka Súkromného voľného 

času Rišňovce 427 od septembra 2015. 

 
Hlasovanie: za 7 poslancov (Ing. Marek Ardan, Ing. Peter Hrabárik, Mgr. Martin Jánošík, Danka Jánošíková,  

                                                Miroslav Juran, František Kaufman, Jarmila Novosadová) 

                     proti: 0  

                     zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 



K bodu 8. Informácia o prácach na budove nového ZS 

 

 

    Starosta obce informoval prítomných o pokračujúcich prácach na budove nového ZS. Práce 

pokročili najmä na vonkajšej fasáde a streche. Od budúceho týždňa sa začne s prácami 

v interiéri, (kúrenie, elektrika atď.)  

    Ďalej starosta obce informoval prítomných, že dňa 08.10.2015 bude v Rišňovciach 

vystúpenie súboru Alexandrovci, na ktoré všetkých pozýva.  

      

 

K bodu 9. Knižnica – Schválenie knižničného a výpožičného poriadku 

     

    P. Ziburová oboznámila poslancov s pokračovaním prác v obecnej knižnici. Predložila na 

schválenie Knižničný a výpožičný poriadok obecnej knižnice v Rišňovciach. Prílohou je 

cenník a služby knižnice. Tento Knižničný a výpožičný poriadok nadobúda platnosť a 

účinnosť dňa 24. septembra 2015. Ruší sa Knižničný a výpožičný poriadok z roku 2012. 

Taktiež oboznámila prítomných s tým, že občania majú záujem o návštevu Múzea. Zatiaľ nie 

sú schválené otváracie hodiny. V prípade záujmu väčšieho počtu občanov sa múzeum otvorí 

v dohodnutý čas. 

 

Uznesením č. 61/2015 OZ schvaľuje 

 

- Knižničný a výpožičný poriadok obecnej knižnice v Rišňovciach. 

 
Hlasovanie: za 7 poslancov (Ing. Marek Ardan, Ing. Peter Hrabárik, Mgr. Martin Jánošík, Danka Jánošíková,  

                                                Miroslav Juran, František Kaufman, Jarmila Novosadová)  

                     proti: 0  

                     zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 10. Rôzne  

 

- Firma VIREX, s. r. o. Nesvady si podala žiadosť o predĺženie nájmu nebytových 

priestorov od 01.10.2015 do 30.09.2017.  

- TJ Družstevník Rišňovce si podala žiadosť o poskytnutie príspevku 2 000,00 € na 

dobudovanie závlahového systému, ktorý je vybudovaný v areáli futbalového 

ihriska TJ Družstevník Rišňovce.     

- P, Ziburová, kronikárka obce Rišňovce predložila poslancom na schválenie zápisy do 

obecnej kroniky za rok 2014.   

 

Uznesením č. 62/2015 OZ schvaľuje 

- predĺženie nájmu nebytových priestorov Firme VIREX s. r. o. Nesvady na obdobie od 

01.10.2015 do 30.09.2017.  

 
Hlasovanie: za 7 poslancov (Ing. Marek Ardan, Ing. Peter Hrabárik, Danka Jánošíková,  

                                                Miroslav Juran, František Kaufman, Jarmila Novosadová, Silvia Prosnanová,  

                                                Ing. Jana Žitňáková)    

                     proti: 0  

                     zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 



Uznesením č. 63/2015 OZ schvaľuje 

- poskytnutie príspevku 2 000,- € TJ Družstevník Rišňovce na dobudovanie 

závlahového systému na futbalovom ihrisku TJ Rišňovce. 
Hlasovanie: za7 poslancov (Ing. Marek Ardan, Ing. Peter Hrabárik, Mgr. Martin Jánošík, Danka Jánošíková,  

                                                Miroslav Juran, František Kaufman, Jarmila Novosadová) 

                     proti: 0  

                     zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Uznesením č. 64/2015 OZ schvaľuje 

- predložené zápisy do obecnej kroniky za rok 2014. 

 
Hlasovanie: za 7 poslancov (Ing. Marek Ardan, Ing. Peter Hrabárik, Mgr. Martin Jánošík, Danka Jánošíková,  

                                                Miroslav Juran, František Kaufman, Jarmila Novosadová) 

                      proti: 0  

                     zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 12. Záver 
 

     Starosta obce poďakoval všetkým za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil 

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 18,45 hod. 

 

 

Zapísala: Ružena Jamborová                                         ................................................ 

 

                                                                                        ................................................ 

                                                                                                      Karol Laboš 

                                                                                                      starosta obce                                          

Overovatelia: 

 

Mgr. Martin Jánošík                                                        ............................................... 

 

Jarmila Novosadová                                                        ...............................................         

 

 

 

 

 

 


